
Z  Á  P  I  S  N  I  C  A 
z 24. zasadnutia  Obecného  zastupiteľstva  v Kráľovej pri  Senci 

konaného dňa 14. septembra 2022 

_________________________________________________________________________ 

                      

P r í t o m n í : 

 

Starosta :                         JUDr. Dušan Šebok 

Poslanci:          

Prof. Mgr. Miroslav Daniš, CSc., Juraj Deák, Alena Heričová, 

RNDr. Michal Konečný, Beata Podolská, Martin Slávik,              

Ing. Katarína Smiešková, Dáša Tóthová, Mgr. Ľubomír 

Tuchscher 

 

Z celkového počtu 9 zvolených poslancov sa 24. zasadnutia Obecného zastupiteľstva 

v Kráľovej pri Senci zúčastnilo 9 poslancov  

- všetci prítomní podpísali prezenčnú listinu 
- svoju neúčasť ospravedlnili: 0  
- svoju neúčasť neospravedlnili: 0 
 
1/ Otvorenie zasadnutia  

    Starosta obce  JUDr. Dušan Šebok o 18:00 hod. otvoril a viedol 24. zasadnutie Obecného 
zastupiteľstva v Kráľovej pri Senci. Privítal poslancov a všetkých prítomných. Konštatoval, že 
všetci poslanci obecného zastupiteľstva dostali pozvánku s návrhom programu a materiály.  
Vyzval poslancov na doplnenie programu. Nikto z prítomných poslancov nechcel doplniť 
program. Starosta doplnil do bodu Rôzne programu predĺženie platnosti Programu 
hospodárskeho a sociálneho rozvoja (PHSR). 

Starosta dal za program hlasovať 
 
Za:  9,   proti:  0, zdržal sa:  0 , neprítomný:  0 
Za: Prof. Mgr. Miroslav Daniš, CSc., Juraj Deák, Alena Heričová, RNDr. Michal Konečný,  
      Beata Podolská, Martin Slávik, Ing. Katarína Smiešková, Dáša Tóthová, Mgr. Ľubomír 
      Tuchscher 
 
Program bol jednohlasne schválený nasledovne:  

1/ Otvorenie zasadnutia 
2/ Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice 
3/ Kontrola plnenia uznesení z 23. zasadnutia OZ 
4/ Informácia starostu o dianí v obci za uplynulé obdobie 
5/ Pôžička Združeniu obcí – Kráľová pri Senci – Kostolná pri Dunaji – Hrubá Borša 
6/ Členstvo v Združení DeTuSeK – cyklodoprava 
7/ Správa o výsledku kontroly plnenia uznesení obecného zastupiteľstva 
8/ Správa o výsledku kontroly dodržiavania a uplatňovania všeobecne záväzných právnych 

predpisov a vnútorných predpisov obce pri poskytovaní dotácií z rozpočtu obce 
9/ VZN o podmienkach poskytovania dotácií z rozpočtu obce Kráľová pri Senci 

10/ Dodatok č. 1 k Všeobecne záväznému nariadeniu č. 1/2022, ktorým sa určuje výška a 
spôsob úhrady príspevkov na čiastočnú úhradu nákladov v základných a materských 
školách 

11/ Rozpočtové opatrenie č. 4/2022 
12/ Majetkové vysporiadanie nehnuteľností 
13/ Rôzne 
14/ Záver 



2/  Určenie overovateľov zápisnice a zapisovateľa  
JUDr. Dušan Šebok navrhol za overovateľov zápisnice poslancov Prof. Mgr. Miroslava 

Daniša, CSc. a Martina Slávika, za zapisovateľku Ing. Martinu Stanislavovú. Starosta dal 
za návrh hlasovať. 
 
Uznesenie číslo 316/OZ-2022 
Obecné zastupiteľstvo v Kráľovej pri Senci schvaľuje: 
1/ overovateľov zápisnice poslancov: Prof. Mgr. Miroslav Daniš, CSc. a Martin Slávik 
2/ zapisovateľka: Ing. Martina Stanislavová  
Za:  9,   proti:  0, zdržal sa:  0 , neprítomný:  0 
Za: Prof. Mgr. Miroslav Daniš, CSc., Juraj Deák, Alena Heričová, RNDr. Michal Konečný,  
      Beata Podolská, Martin Slávik, Ing. Katarína Smiešková, Dáša Tóthová, Mgr. Ľubomír 
      Tuchscher 
 
 
 
3/  Kontrola plnenia uznesení z 23. zasadnutia OZ 

 Starosta JUDr. Dušan Šebok vykonal kontrolu plnenia uznesení z 23. zasadnutia OZ 
z 15.6.2022. Informoval o prerušení konania na katastri k odsúhlasenej zámene pozemkov 
medzi obcou a Róbertom Deákom s manželkou,  uznesenia 299-OZ/2022 je potrebné doplniť 
o osobitný zreteľ. Overovatelia zápisnice ani ostatní prítomní poslanci nemali žiadne 
pripomienky ani doplnky ku kontrole plnenia uznesení. Starosta dal hlasovať za návrh 
uznesenia. 
 
Uznesenie číslo 317/OZ-2022 
Obecné zastupiteľstvo v Kráľovej pri Senci berie na vedomie informáciu o plnení uznesení                
z 23. zasadnutia OZ.    
Za:  9,   proti:  0, zdržal sa:  0 , neprítomný:  0 
Za: Prof. Mgr. Miroslav Daniš, CSc., Juraj Deák, Alena Heričová, RNDr. Michal Konečný,  
      Beata Podolská, Martin Slávik, Ing. Katarína Smiešková, Dáša Tóthová, Mgr. Ľubomír 
      Tuchscher 
 
 
 
4/ Informácia starostu o dianí v obci za uplynulé obdobie 
    Starosta obce informoval poslancov o dianí v obci za predchádzajúce obdobie od  
posledného zastupiteľstva. Informoval o prebiehajúcom budovaní kanalizácie, v našej obci je 
hotových 450-500 m kanalizácie. Vyskytujú sa problémy s dopravou, existuje obmedzenie cez 
deň, ale na konci dňa je sprístupnený prístup k domu, z toho dôvodu poprosil občanov o 
trpezlivosť. Kanalizácia bude každému dotiahnutá na hranicu pozemku, budú pripojení aj  keď 
majú jednu prípojku a na pozemku je viac domov a majú 160 cm rúry. Dobudovaná by mala 
byť do konca budúceho roka, momentálne pracujú 4 partie ale bude ich 5-7 partií, aby bol 
splnený termín. Ďalej informoval o stavbe prístavby ZŠ a telocvične, kde je fasáda, jedáleň je 
zateplená, robí sa premostenie budov, omietky na prízemí a dorábajú chodbu, čaká sa na 
obklady, termín kolaudácie v novembri sa stíha. Jedáleň má momentálne 166 miest, telocvičňa 
má fasádu hotovú, čaká na obklady a špeciálne podlahy. Zároveň sa upravuje okolie, do zimy 
by malo byť hotové. Vzduchotechnika na telocvični bude jedna z najmodernejších v okolí, 
využíva 93% tepla osôb, ktoré sa nachádzajú v budove a dokúri sa len rozdiel vzduchu. 
V školskej kuchyni padla v sobotu pred začiatkom školského roka omietka zo stropu, bolo to 
opravené a bol urobený znížený strop,  ďalej prebehlo tlakovanie rúr v telocvični a začali 
pretekať rúry. Ku telocvični bol samostatne natiahnutý plyn ako samostatný objekt a v prípade 
šetrenia sa telocvičňa odstaví a neobmedzí sa prevádzka školy v prípade potreby.  Ďalej 
informoval, že v starej budove školy sa vyskytol problém na potrubí vody pri realizácii otvoru 
na prechod medzi budovami, zatiaľ bol zatvorený ventil, ale problém sa bude musieť nájsť 
kamerou, tak ako v kuchyni v klube. Dodávateľa na prístavbe školy a telocvične starosta 



pochválil, povedal, že je bezproblémový, robí kvalitnú prácu v zmysle harmonogramu. Ďalej 
starosta informoval o stretnutí so štátnym tajomníkom p. Veličom z ministerstva informatizácií 
ohľadom možnosti financovania ďalších europrojektov, ale aj dofinancovania starých 
projektov. Niektoré zmluvy sú z novembra a ceny v stavebníctve sa menili o cca 20 %, je 
potrebné dodatkami upraviť rozdiely v cenách materiálov, pošle sa na odsúhlasenie na riadiaci 
orgán BSK a bude to 5% ceny materiálov cca 250-270 tis. €, ktoré sa budú musieť doplatiť. 
Ďalej starosta zhodnotil Kráľovskú slávnosť, s programom musel byť každý spokojní, v rámci 
nich prebehlo ocenenie „Čestný občan“, za pomoc poďakoval poslancom Danišovi a 
Podolskej. Vystupujúce skupiny boli taktiež spokojné, rezbár z Čiech p. Pecháček v nedeľu 
robil sochu len motorovou pílou pred obecným úradom, vystúpenie Mira Jaroša zaplnil ulice 
autami, starosta sa poďakovať za trpezlivosť obyvateľov s strpenie hluku počas slávnosti. 
Tanečná skupina Old School Brothers vystúpením s led obrazovkou ukončil slávnosť.  
Ďalej starosta informoval o stretnutí DeTuSeK k cyklotrase od Novej Dedinky až po Včelársku 
paseku. Bola im predstavená prvá štúdia realizovateľnosti od projektanta p. Húsenicu. 
Starosta touto cestou poďakoval krajskej kancelárii cestovného ruchu, ktorá projekt - štúdiu 
financuje v hodnote 10 tis. €. Stretnutia sa zúčastnili aj zástupcovia Trnavského 
samosprávneho kraja, ktorý sa chcú hneď napojiť a pokračovať až po Tomášikovo (cca 20 km 
úsek).  Je ešte potrebné schválenie vstupu do združenia obcí, včera mesto Senec jednohlasne 
schválilo uznesenie k založeniu združenia obcí DeTuSeK. Všetky zainteresované obce musia 
postupne schváliť vstup do združenia. Výzva na projekt cyklotrás je na 100 mil.€, do jari by 
mal byť projekt  a realizácia by mala byť v roku 2024 - 2025 v dĺžke 15,8 km. 
Nakoľko nikto z prítomných poslancov nemal žiadne otázky ani pripomienky starosta dal 
hlasovať za návrh uznesenia 
 
Uznesenie číslo 318/OZ-2022 
Obecné zastupiteľstvo v Kráľovej pri Senci berie na vedomie informáciu starostu o dianí 
v obci za uplynulé obdobie.          
Za:  9,   proti:  0, zdržal sa:  0 , neprítomný:  0 
Za: Prof. Mgr. Miroslav Daniš, CSc., Juraj Deák, Alena Heričová, RNDr. Michal Konečný,  
      Beata Podolská, Martin Slávik, Ing. Katarína Smiešková, Dáša Tóthová, Mgr. Ľubomír 
      Tuchscher 
 
 
 
5/ Pôžička Združeniu obcí – Kráľová pri Senci – Kostolná pri Dunaji – Hrubá Borša 
   Starosta pripomenul, že predmetnú vec preberali na pracovnom stretnutí poslancov. Jedná 
sa o to, že pri prvej platbe musí byť celých 5% spolufinancovania na účte združenia. Presná 
suma sa ešte nevie, lebo prebieha súťaž na autorský dozor, stavebný dozor a na manažment. 
Fakturácia nebola k tomuto mesiacu, takže  financie budú potrebné možno až v novembri. 
Každá obec tam musí svoj podiel vložiť. Potom sa peniaze vrátia späť. Nikto z poslancov 
nemal otázky ani pripomienky. Starosta dal hlasovať za uznesenie. 
 
Uznesenie číslo 319/OZ-2022 
Obecné zastupiteľstvo v Kráľovej pri Senci schvaľuje poskytnutie Bezúročnej pôžičky obcou 
Kráľová pri Senci na dobu 30 dní do výšky 500 000,-  € ( slovom: päťstotisíc eur ) pre Združenie 
obcí - Kráľová pri Senci - Kostolná pri Dunaji - Hrubá Borša za účelom preukázania 
spolufinancovania projektu „Kráľová pri Senci, Hrubá Borša, Kostolná pri Dunaji - Splašková 
kanalizácia a čistiareň odpadových vôd“, kde je žiadateľom Združenie obcí - Kráľová pri Senci 
- Kostolná pri Dunaji - Hrubá Borša“. Uznesenie je platné do 31.12.2022. 
Za:  9,   proti:  0, zdržal sa:  0 , neprítomný:  0 
Za: Prof. Mgr. Miroslav Daniš, CSc., Juraj Deák, Alena Heričová, RNDr. Michal Konečný,  
      Beata Podolská, Martin Slávik, Ing. Katarína Smiešková, Dáša Tóthová, Mgr. Ľubomír 
      Tuchscher 
 
 



6/ Členstvo v Združení DeTuSeK – cyklodoprava 
   JUDr. Dušan Šebok oboznámil poslancov, že v združení  budú Nová Dedinka, Tureň, Senec, 
Kráľová pri Senci a Kostolná pri Dunaji. Konalo sa pracovné stretnutie k cyklotrase, dohodlo 
sa, že sídlo združenia bude obecný úrad Nová Dedinka. Senec už včera schválil uznesenie 
na vstup do združenia, do konca októbra by malo byť združenie založené. Následne sa už na 
združenie bude vybavovať projektová dokumentácia. Obce sa budú spolupodielať, každá za 
svoj úsek, my máme 3 úseky, ktoré sa prelínajú s inými katastrami. Dokonca náš úsek sa bude 
prelínať aj s iným samosprávnym krajom, čo sa bude musieť doriešiť. Investícia projektu by 
mala byť 5-7 mil. €, križovatky budú osvetlené, odpočívadlá, nové mosty, aj u nás bude nový 
most na termál, v Turni bude pantreková dráha atď. V Novej Dedinke sú ešte majetkoprávne 
zádrhely. U nás cyklotrasa bude vedená popri Čiernej vode po pozemkoch 
Vodohospodárskeho podniku. Do dvoch - troch rokov by to mohlo byť hotové a celú lokalitu to 
zatraktívni. Údržbu cyklotrasy si bude vykonávať každá obec na svojom úseku. Nakoľko neboli 
zo strany poslancov žiadne ďalšie otázky ani pripomienky, starosta poveril prednostu Ing. 
Martina Berčíka zo zdravotných problémov prečítaním uznesenia a následne dal starosta za 
uznesenie hlasovať.  
 
Uznesenie číslo 320/OZ-2022 
Obecné zastupiteľstvo v Kráľovej pri Senci na základe ustanovenia § 20b a nasl. Zákona 
č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení neskorších predpisov schvaľuje 
 
a) zriadenie združenia obcí nasledovne: 
    názov: Združenie obcí DeTuSeK 
    sídlo:   Obecný úrad Nová Dedinka, Mierová 11, 900 29 Nová Dedinka  
    predmet činnosti: 
- združenie obcí vzniká za účelom prípravy a realizácie spoločného projektu 

„Cyklochodník  Čierna voda – DeTuSeK“ s prepojením na medzinárodnú cyklotrasu 
EuroVello a na ďalšie významné cyklotrasy v regióne so zámerom zviditeľniť všetky 
atraktívne územia kraja, rozšíriť služby pre cykloturistov, prechádzajúcich regiónom 
a predĺžiť ich pobyt a so snahou zachovať jestvujúce prírodné technické a kultúrne 
hodnoty regiónu v prospech jeho rozvoja pre budúce generácie, 

- cieľom projektu „Cyklochodník Čierna voda – DeTuSeK“ je nadviazanie na koncepciu 
územného rozvoja cyklotrás Bratislavského samosprávneho kraja a prispenie 
k odľahčeniu preťaženej dopravnej infraštruktúry v regióne, vo vzťahu k integrovanému 
dopravnému systému a významným bodom cestovného ruchu, najmä znížením podielu 
využívania individuálnej automobilovej dopravy v prospech bezpečnej cyklistickej dopravy 
s postupným znižovaním emisií z pohľadu lokálnej dopravy, prispenie k zvýšeniu kvality 
života v mestách a obciach vďaka eliminácii emisného zaťaženia a akustického smogu, 
zníženiu nárokov na parkovanie, zníženiu negatívnych vplyvov dopravy na životné 
prostredie a podpore zdravšieho životného štýlu, 

- predmetom činnosti združenia obcí môže okrem oblasti rozvoja cestovného ruchu aj 
spolupráca v oblasti starostlivosti o životné prostredie, spolupráca v oblasti rozvoja 
a modernizácie regionálnej dopravy, spolupráca v oblasti školstva, športu a kultúry; svojou 
činnosťou združenie obcí napomáha vytvárať podmienky na plnenie úloh obcí, ako aj úloh 
vyššieho územného celku. 
 

Orgány:  
- Rada združenia obcí, 
- Valné zhromaždenie združenia obcí. 

 
b) zmluvu o zriadení združenia obcí a stanovy združenia obcí, ktoré sú súčasťou zmluvy 
    o zriadení združenia obcí, v predloženom znení bez pripomienok. 
 
Za:  9,   proti:  0, zdržal sa:  0 , neprítomný:  0 
Za: Prof. Mgr. Miroslav Daniš, CSc., Juraj Deák, Alena Heričová, RNDr. Michal Konečný,  



      Beata Podolská, Martin Slávik, Ing. Katarína Smiešková, Dáša Tóthová, Mgr. Ľubomír 
      Tuchscher 
 
 
7/ Správa o výsledku kontroly plnenia uznesení obecného zastupiteľstva 
   Starosta obce pri tomto bode odovzdal slovo hlavnej kontrolórke Ing. Zuzane Berčíkovej, 
ktorá skonštatovala, že kontrola bola vykonaná na základe plánu kontroly. Uznesenia boli 
kontrolované za 1. polrok 2022, OZ zasadalo celkovo trikrát. Skonštatovala, že uznesenia 
kontroluje starosta na každom zasadnutí OZ, urobila formálnu kontrolu, či sú uznesenia  
podpísané starostom obce, či bola vypracovaná zápisnica, či sú priložené všetky náležité 
dokumenty, pozvánka, prezenčná listina. Kontrolórka skonštatovala, že všetky náležitosti boli  
splnené. Nikto z prítomných poslancov nemal otázky ani pripomienky. Starosta dal hlasovať 
za návrh uznesenia. 
 
Uznesenie číslo 321/OZ-2022 
Obecné zastupiteľstvo v Kráľovej pri Senci berie na vedomie správu o výsledku kontroly 
plnenia uznesení obecného zastupiteľstva za I. polrok 2022. 
Za:  9,   proti:  0, zdržal sa:  0 , neprítomný:  0 
Za: Prof. Mgr. Miroslav Daniš, CSc., Juraj Deák, Alena Heričová, RNDr. Michal Konečný,  
      Beata Podolská, Martin Slávik, Ing. Katarína Smiešková, Dáša Tóthová, Mgr. Ľubomír 
      Tuchscher 
 
 
 
8/ Správa o výsledku kontroly dodržiavania a uplatňovania všeobecne záväzných 
    právnych predpisov a vnútorných predpisov obce pri poskytovaní dotácií z rozpočtu  
    obce 
   Starosta opäť odovzdal slovo hlavnej kontrolórke Ing. Zuzane Berčíkovej, ktorá 
skonštatovala, že kontrola bola vykonaná v zmysle plánu kontroly, jednalo sa o uplatňovanie 
VZN a všeobecne záväzných predpisov na poskytnuté dotácie za rok 2021 štyrom subjektom. 
Zistila pár nedostatkov a vypracovala návrh správy ku kontrole. Skonštatovala, že starosta 
obce nezaslal námietky, ale obec zaslala oznámenie o prijatých opatreniach a bude pracovať 
na príprave nového VZN k dotáciám obce. Dnes sa bude nové predmetné VZN k dotáciám 
riešiť na zastupiteľstve. Nakoľko nikto z prítomných poslancov nemal otázky ani pripomienky, 
starosta dal hlasovať za návrh uznesenia. 
 
Uznesenie číslo 322/OZ-2022 
Obecné zastupiteľstvo v Kráľovej pri Senci berie na vedomie správu o výsledku kontroly 
dodržiavania a uplatňovania všeobecne záväzných právnych predpisov a vnútorných 
predpisov obce pri poskytovaní dotácií z rozpočtu obce za rok 2021. 
Za:  9,   proti:  0, zdržal sa:  0 , neprítomný:  0 
Za: Prof. Mgr. Miroslav Daniš, CSc., Juraj Deák, Alena Heričová, RNDr. Michal Konečný,  
      Beata Podolská, Martin Slávik, Ing. Katarína Smiešková, Dáša Tóthová, Mgr. Ľubomír 
      Tuchscher 
 
 
 
9/ VZN o podmienkach poskytovania dotácií z rozpočtu obce Kráľová pri Senci 
   JUDr. Dušan Šebok skonštatoval, že návrh VZN poslanci dostali v materiáloch k zasadnutiu 
OZ, návrh bol vyvesený. Znenie VZN bolo skonzultované aj s hlavnou kontrolórkou obce. Nikto 
z prítomných nemal otázky ani pripomienky, tak starosta dal hlasovať za návrh uznesenia 
a následne hlasovať za samotné VZN. 
 
 
 



Uznesenie číslo 323/OZ-2022 
Obecné zastupiteľstvo v Kráľovej pri Senci  prerokovalo predložený návrh  VZN  č. 2/2022 

o podmienkach poskytovania dotácií z rozpočtu obce Kráľová pri Senci. 

Za:  9,   proti:  0, zdržal sa:  0 , neprítomný:  0 
Za: Prof. Mgr. Miroslav Daniš, CSc., Juraj Deák, Alena Heričová, RNDr. Michal Konečný,  
      Beata Podolská, Martin Slávik, Ing. Katarína Smiešková, Dáša Tóthová, Mgr. Ľubomír 
      Tuchscher 
 

Všeobecne záväzné nariadenie č. 2/2022 
Obecné zastupiteľstvo v Kráľovej pri Senci sa uznáša na Všeobecne záväznom nariadení 

č. 2/2022 o podmienkach poskytovania dotácií z rozpočtu obce Kráľová pri Senci. 

Za:  9,   proti:  0, zdržal sa:  0 , neprítomný:  0 
Za: Prof. Mgr. Miroslav Daniš, CSc., Juraj Deák, Alena Heričová, RNDr. Michal Konečný,  
      Beata Podolská, Martin Slávik, Ing. Katarína Smiešková, Dáša Tóthová, Mgr. Ľubomír 
      Tuchscher 
 
 
 
10/ Dodatok č. 1 k Všeobecne záväznému nariadeniu č. 1/2022, ktorým sa určuje výška  
      a spôsob úhrady príspevkov na čiastočnú úhradu nákladov v základných  
      a materských školách 
   JUDr. Dušan Šebok skonštatoval, že návrh dodatku k VZN poslanci dostali v materiáloch 
k zasadnutiu OZ, návrh bol vyvesený. Starosta odovzdal slovo ekonómke Ing. Martine 
Konečnej, ktorá vysvetlila, že v dodatku je upravený iba čl. 3 VZN, ktorý sa týka platenia resp. 
odpustenie poplatkov v materskej škole v zmysle nového školského poriadku a to len počas 
letných prázdnin a doplnilo sa slovíčko mesačný príspevok. Nikto z prítomných nemal otázky 
ani pripomienky, tak starosta dal hlasovať za návrh uznesenia a následne hlasovať za samotný 
dodatok k VZN. 
 
 
Uznesenie číslo 324/OZ-2022 
Obecné zastupiteľstvo v Kráľovej pri Senci  prerokovalo predložený návrh  Dodatku č. 1 

k Všeobecne záväznému nariadeniu č. 1/2022, ktorým sa určuje výška a spôsob úhrady 

príspevkov na čiastočnú úhradu nákladov v základných a materských školách. 

Za:  9,   proti:  0, zdržal sa:  0 , neprítomný:  0 
Za: Prof. Mgr. Miroslav Daniš, CSc., Juraj Deák, Alena Heričová, RNDr. Michal Konečný,  
      Beata Podolská, Martin Slávik, Ing. Katarína Smiešková, Dáša Tóthová, Mgr. Ľubomír 
      Tuchscher 
 

 

Dodatok č. 1 k Všeobecne záväznému nariadeniu č. 1/2022 
Obecné zastupiteľstvo v Kráľovej pri Senci sa uznáša na Dodatku č. 1 k Všeobecne 

záväznému nariadeniu č. 1/2022, ktorým sa určuje výška a spôsob úhrady príspevkov na 

čiastočnú úhradu nákladov v základných a materských školách. 

Za:  9,   proti:  0, zdržal sa:  0 , neprítomný:  0 
Za: Prof. Mgr. Miroslav Daniš, CSc., Juraj Deák, Alena Heričová, RNDr. Michal Konečný,  
      Beata Podolská, Martin Slávik, Ing. Katarína Smiešková, Dáša Tóthová, Mgr. Ľubomír 
      Tuchscher 
 
 
11/ Rozpočtové opatrenie č. 4/2022 
   Starosta odovzdal slovo ekonómke Ing. Martine Konečnej, ktorá poslancom  
zasielala dôvodovú správu k úprave rozpočtu a ktorá vysvetlila jednotlivé zmeny v príjmovej aj 
výdavkovej časti rozpočtu. V príjmoch išlo o zosúladenie a očakávané príjmy – vyšší výber 



poplatkov za rozvoj, dividendy z BVS, výber za KO, finančný dar na Kráľovskú slávnosť, 
schválené VZN – MŠ a školská jedáleň. Ďalej dotácie a to príjem v kapitálových príjmoch na 
vodozádržné opatrenia, navýšené príspevky na ubytovanie, ktoré sa vyplácajú Ukrajincom, 
Envirofond za triedenie odpadu. Bežné príjmy navýšené o 103 923,63 €. Výdavky boli 
upravené  o 79 622,10 €  ide o údržbu verejnej zelene, chod OcÚ, transfery a dotácie 
(Ukrajina) – to čo bolo v príjmoch. Kapitálové výdavky – vodozádržné opatrenia a ZŠ, 
zateplenie školskej jedálne pri ZŠ a popresúvané položky podľa potreby. Nakoľko nikto 
z prítomných poslancov nemal otázky ani pripomienky starosta dal hlasovať za uznesenie. 
 
 
Uznesenie číslo 325/OZ-2022 
Obecné zastupiteľstvo v Kráľovej pri Senci schvaľuje  rozpočtové opatrenie č. 4/2022    

(príloha č.1). 

Za:  9,   proti:  0, zdržal sa:  0 , neprítomný:  0 
Za: Prof. Mgr. Miroslav Daniš, CSc., Juraj Deák, Alena Heričová, RNDr. Michal Konečný,  
      Beata Podolská, Martin Slávik, Ing. Katarína Smiešková, Dáša Tóthová, Mgr. Ľubomír 
      Tuchscher 
 
 
12/ Majetkové vysporiadanie nehnuteľností 
   JUDr. Dušan Šebok informoval poslancov o tom, že bolo prerušené konanie na katastri 
nehnuteľností v prípade zámeny pozemkov medzi manželmi Deákovými a obcou. V uznesení 
chýba citácia osobitného zreteľa zámeny. Z toho dôvodu sa vykoná doplnenie uznesenia č. 
299/OZ-2022 zo dňa 15.6.2022. Nikto z prítomných poslancov nemal otázky ani pripomienky 
starosta dal hlasovať za uznesenie. 
 
Uznesenie číslo 326/OZ-2022 
Obecné zastupiteľstvo v Kráľovej pri Senci schvaľuje doplnenie Uznesenia číslo 299/OZ-
2022 zo dňa 15.6.2022, že zámena pozemkov medzi žiadateľmi Róbertom Deákom                      
a Ing. Katarínou Deákovou a obcou Kráľová pri Senci  je z dôvodu hodného osobitného 
zreteľa, ktorý spočíva v tom,  že žiadatelia dlhodobo využívajú predmetnú parcelu.  
Za:  8,   proti:  0, zdržal sa:  1 , neprítomný:  0 
Za: Prof. Mgr. Miroslav Daniš, CSc., Alena Heričová, RNDr. Michal Konečný,  Beata Podolská, 
Martin Slávik, Ing. Katarína Smiešková, Dáša Tóthová, Mgr. Ľubomír Tuchscher 
Zdržal sa: Juraj Deák 
 
 
 
13/ Rôzne 
   Starosta obce oboznámil poslancov s tým, že strategický dokument „Program 
hospodárskeho a sociálneho rozvoja obce Kráľová pri Senci na roky 2015 – 2022“ (PHSR) je 
platný do konca roka 2022. Nakoľko je potrebný pri podávaní projektov a vypracovanie nového 
oslovenou firmou ECONCE bude trvať 4-6 mesiacov, plus vyjadrenia dotknutých orgánov 
k nemu bude nejaký čas trvať, starosta navrhuje predĺženie platnosti aktuálneho PHSR do 
31.12.2023. Predĺženie dokumentu v roku 2023 bude do doby schválenia nového PHSR 
vypracovaného na roky 2023-2027, výhľadovo do roku 2030. Tento musí byť zosúladený aj 
s BSK. Nakoľko nikto z poslancov nemal otázky ani pripomienky, starosta dal hlasovať za 
uznesenie. 
 
Uznesenie číslo 327/OZ-2022 
Obecné zastupiteľstvo v Kráľovej pri Senci schvaľuje predĺženie platnosti strategického 
dokumentu „Program hospodárskeho a sociálneho rozvoja obce Kráľová pri Senci na roky 
2015 – 2022“, schváleného uznesením číslo 169/OZ-2016 zo dňa 11.5.2016, do dňa 
31.12.2023. 
Za:  9,   proti:  0, zdržal sa:  0 , neprítomný:  0 



Za: Prof. Mgr. Miroslav Daniš, CSc., Juraj Deák, Alena Heričová, RNDr. Michal Konečný,  
      Beata Podolská, Martin Slávik, Ing. Katarína Smiešková, Dáša Tóthová, Mgr. Ľubomír 
      Tuchscher 
 
 
14/ Záver 
   Nakoľko k programu zasadnutia neboli už žiadne doplnky  ani pripomienky na záver  
zasadnutia starosta JUDr. Dušan Šebok poďakoval poslancom za spoluprácu vo volebnom 
období 2018 – 2022 a odovzdal im ďakovné listy za volebné obdobie 2018-2022. Následne 
poďakoval  všetkým za účasť a zasadnutie ukončil o 19:35 hod. 
 
 
 
 
 
        Ing. Martin Berčík             JUDr. Dušan Šebok 
   prednosta obecného úradu                                                                       starosta obce                                                                 
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Prof. Mgr. Miroslav Daniš, CSc. 
 
 
 
Martin Slávik 
 
 
 
 
 

Zapísala: Ing. Martina Stanislavová 
Dňa: 21.09.2022 
 


